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Rada Powiatu w Sandomierzu zajmie się Muzeum
Okręgowym
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Komisja Kultury Rady Powiatu Sandomierskiego zajmie się dzisiaj  przyszłością Muzeum
Okręgowego. Placówka ma problemy finansowe, pieniędzy na działalność wystarczy jej do
września.  Radni  przeanalizują  program  oszczędnościowy  muzeum  przedstawiony  przez
dyrektora  Pawła  Różyłę.  Zakłada  on  redukcję  zatrudnienia,  zwiększenie  wpływów  z
działalności  komercyjnej  i  zmniejszenie  kosztów utrzymania  placówki  poprzez  wymianę
oświetlenia i systemu ogrzewania. Dokument przedstawiony organom współprowadzącym
muzeum, czyli starostwu, miastu i samorządowi województwa, ma zdecydować czy przekażą
oni  większe  pieniądze  na  działalność  placówki.  Dotychczasowe  dotacje  pozwolą  na
funkcjonowanie do września. Powiat przekazuje na ten cel pół mln złotych, natomiast miasto
i Sejmik po 250 tysięcy. Ze wstępnych deklaracji wynika ze starostwo i urząd marszałkowski
są skłonne zwiększyć dotacje o 100 tysięcy złotych. Z kolei burmistrz Sandomierza Jerzy
Borowski  powiedział  że  budżetu  nie  stać  na  większe  niż  dotychczas  dofinansowanie
muzeum.  Wojciech  Borzęcki,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  w  Sejmiku
Województwa Świętokrzyskiego poinformował,  że  w przypadku,  kiedy nie  będzie  zgody
wszystkich trzech samorządów na zwiększenie finansowania, wówczas rozpatrywany będzie
wariant włączenia tej placówki w struktury Muzeum Narodowego w Kielcach.


